

## 糭 飄 香・慶 端 陽

## DRAGON BOAT DELICACIES

金葉庭主廚尹鐘耀師傅誠獻兩款傳統手工糯米糭,讓您與親朋好友分享經典滋味。

「瑤柱裹蒸糭」裹滿優質糯米、原隻瑤柱、油心蛋黃、豬腩肉、燒鴨、花菇等,入口豐腴且 充滿肉汁。小巧玲瓏的「迷你蓮蓉鹼水糭」則軟糯香甜,絕對是送禮自奉的佳品。

Executive Chef Tony Wan from Golden Leaf has specially crafted two traditional styles of rice dumplings for Dragon Boat Festival.

The classic savoury Deluxe Rice Dumpling with Conpoy is filled with conpoy, egg yolk, pork belly, roasted duck and Chinese mushroom, while the Mini Rice Dumpling with Lotus Seed Paste makes an excellent dessert. Both handcrafted rice dumplings are perfect for gifting or for your own enjoyment.



立即預訂 Order New 預訂或查詢 For orders or enquiries (852) 2521 3838 | hkghc\_cakeshop@conradhotels.com





請填妥以下表格電郵至 Please complete the order form below and email to hkghc\_cakeshop@conradhotels.com

	售價 (港幣) Unit Price (HK\$)	數量 Quantity	總額 Total
瑤柱裹蒸糭 Deluxe Rice Dumpling with Conpoy	\$368		
迷你蓮蓉鹼水糭 (三件裝) Mini Rice Dumpling with Lotus Seed Paste (3 pcs)	\$268		

希爾頓	<b></b>	會會員	尊享8	折優惠。
-----	---------	-----	-----	------

Hilton Honors members enjoy an exclusive 20% discount.

2025年5月18日或之前預訂可享八折優惠, 大量訂購可享高達75折優惠。

Order on or before 18 May 2025 to enjoy 20% off, enjoy up to 25% discount for bulk purchase.

訂購日期 Order Period : 7/4/2025 - 28/5/2025 領取日期 Redemption Period : 7/5/2025 - 30/5/2025 領取時間 Redemption Time : 11:00am – 7:00pm

請以電郵發出網上信用卡付款連結

Please send online payment link to my email address

姓名 Name

聯絡電話 Contact number	
電郵地址 Email address	
付款方法 Payment Method 親臨餅店並使用現金或信用卡付款 Pay by credit card or cash at Cake Shop	

餅店 Cake Shop 香港金鐘道88號太古廣場香港港麗酒店大堂低座 Lower Lobby Level, Conrad Hong Kong, Pacific Place, 88 Queensway, Hong Kong (852) 2521 3838 | www.conraddining.com